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Sebastjana Kokla razrešil študentski zbor, ki menda ni pristojen
za tako razrešitev - V ŠOUP obračajo milijon evrov - Politična ozadja
Koper - Poslanci 12-članskega študentskega zbora Univerze na Primorskem so na svoji zadnji seji odločili o raz-
rešitvi direktorja strokovnih služb Študentske organizacije Univerze na Primorskem (ŠOUP) Sebastjana Kokla, kije
tudi predsednik koprskega občinskega odbora stranke SD. Zdaj bi radi z razpisom poiskali novega direktorja, toda
Sebastjan Kokl jim ugovarja in trdi, da so izbrali napačen način razreševanja direktorja ŠOUP. Razreši in imenuje
ga samo nadzorni odbor (nadzorni svet) ŠOUP, trdi Kokl. Spor bodo očitno morali reševati drugi in Kokl še vedno
hodi v službo v dosedanjo direktorsko pisarno.

Sebastjan Kokl je pojasnil, da so
v statutu (študentski organizaciji)
organizacije res zapisali možnost
razrešitve direktorja, če jim ne
razkrije poslovne dokumentacije.
Toda določilo tega člena statuta je
v nasprotju z zakonom o gospodar-
skih družbah, saj (prvič) poslovile
dokumentacije ne sme kar tako
posredovati komur koli ter (drugič)
način razreševanja direktorjev in
njihovih pravic opredeljujejo za-
konski predpisi, ki so višji akti od
statuta.

Sebastjan Kokl je postal direktor
ŠOUP novembra 2007 in mu man-
dat poteče novembra letos. Nad-
zorni odbor ŠOUP se je sestal pred

kratkim in ni zahteval zamenjave
ali razrešitve. Nadzorni odbor šte-
je pet članov, med temi je eden od
zaposlenih v strokovni službi, štir-
je so študenti. V javnosti se je že
govorilo, da je Sebastjan Kokl spo-
ren direktor. Tudi sam priznava,
da so ga do zdaj hoteli že najmanj
petkrat razrešiti. Nasprotniki mu
očitajo nepravilnosti, on pa jim od-
govarja, naj mu jih dokažejo.

Trdi tudi, da so za negativno
mnenje o njem krivi mediji, ki radi
poslušajo njegove politične na-
sprotnike. Ne gre samo za naspro-
tnike iz drugih političnih strank,
saj je tudi v stranki SD v Kopru (ki
ji predseduje) kar precej nesoglasij

in nasprotujočih si frakcij. Ne na-
zadnje gre za materialne koristi,
za malo več kot milijon evrov pri-
hodkov, ki jih ima SOUP na leto.
Od tega jih dobrih 27 odstotkov
porabijo v strokovnih službah, 73
odstotkov pa neposredno za različ-
ne študentske dejavnosti koprskih
študentov.

»A tudi od sredstev, ki gredo za
strokovne službe, je veliko opra-
vljenega dela za študente. Ta denar
ni porabljen samo za pet zaposle-
nih,« je pojasnil Kokl. Poklicali
smo tudi Zeljka Urumoviča, pred-
sednika študentskega zbora, ki pa
včeraj ni bil dosegljiv.
Boris Šuligoj


